
-1- 

CULTUURRAAD 
 

 
Zitting van 5 juni 2023 

 
AANWEZIGHEDEN 
 
Aanwezig: Burgemeester, Karin Derua, Femma Boortmeerbeek, Mie Henderickx, Gezinsbond Haacht 
Station, Spriet Ann, Heverse Filmclub, Bruno van Hoof, K.H De Eendracht, Sara Delauré, Allegro, 
Alfonsine Mathijs, Neos, Willy Vanden Brande, VOSOG, Danielle Dhaenens, Natuurpunt, Erna Janssens, 
De Postiljon, Ida Van Rillaer, Ferm Schiplaken, Lies Asselman, ’t Palet/Vlas, Nieke Deleebeeck, 
Davidsfonds,  Marie Louise Selleslach, Crescendo, Paula Langendries, OKRA  Hever, Jozef Crabs, ’t 
Lenske, Rik Jennes, Landelijke Gilde, Bernard Houpeline, KWB Boortmeerbeek/Gildezaal 
Boortmeerbeek, Rudy Verbruggen, Toneelkring De Vlieg, Ann Helsemans, Jackie Benooit, Raf Bal, 
Cultuursmakers, Annemie Waebens, KT De Morgenster, Rita Verschueren, Artfeelings, Hans 
Breemersch, Ferm Hever, Ann Steemans, dienst vrije tijd, Tilly Heymbeeck. 
 
Verontschuldigd: Cultuursmakers Boortmeerbeek, Chris Glorie, Lucie Breesch, t Palet,  Anny Van Loo, 
Okra Hever. 
 
 
1. VERSLAG VORIGE VERGADERING 
 
Het verslag van vorige vergadering wordt goedgekeurd. 
 
2. OPSTART EAGLEBE PLATFORM VOOR INNAME OPENBAAR DOMEIN EVENEMENTEN 
 
-Er wordt een flyer uitgedeeld over Eaglebe, dit is een platform dat je kan gebruiken als je vb. een 
inname openbaar domein wil innemen, container plaatsen, wijkfeest op openbare weg organiseren. 
Dan kan je dit via dit platform allemaal zelf volgen, welke stappen er moeten genomen worden, 
wanneer wordt dit goedgekeurd, alles wordt sneller opgevolgd. 
-Van zodra dit platform online gaat, worden de verenigingen hiervan op de hoogte gesteld, ook zal dit 
dan nog op de nieuwsbrief verschijnen. Dit staat nog in zijn kinderschoenen.  
  
3. INFO AVOND HERBRUIKBAAR CATERINGMATERIAAL 8 JUNI 2023 
  
-Hier zijn heel veel vragen over, die kunnen allemaal gesteld worden op de info avond op donderdag 8 
juni 2023 in de raadzaal van Boortmeerbeek.  
Vb. de bekers mogen niet met een handdoek afgedroogd worden. 
Vb. de teruggebrachte bekers moeten geteld worden. 
Wie gaat dit allemaal doen, hoeveel personeel is hiervoor nodig om dit te verzamelen/tellen? Is dit een 
taak van de gemeente? 
Is dit echt allemaal praktisch haalbaar? 
Misschien ook samenwerken met andere omliggende kleine gemeenten om samen een stock aan te 
leggen? 
Er worden veel ideeën/suggesties gegeven, vb. eigen bord meenemen, zelf zijn beker meenemen, voor 
de 15/08 grote pmd zakken moeten aanwezig zijn, voor alle verenigingen.  
-Er kan een uitzondering aangevraagd worden, aan de minister. (Zoals Tomorrowland en Rock 
Werchter) dit is enkel toegestaan omdat ze nog veel plastieken bekers in voorraad hebben, en er niet 
voldoende herbruikbare bekers in voorraad zijn.  
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-Er wordt eventueel voorgesteld om een vzw op te stellen om de grotere evenementen te organiseren, 
zodat er meerdere personen kunnen helpen i.v.m. deze wetgeving. (Sportraad/cultuurraad om zo tot 
een gezamenlijk standpunt/conclusie te komen.) 
 
-Nieke geeft als opmerking dat er al veel vroeger met herbruikbaar materiaal zou moeten gestart 
geweest zijn. Nu is er weinig tot geen plaats meer om iets of wat van aanpassing te doen. De 
verstrengde reglementering gaat in op 15 juni 2023. 
 
4. BOORTMEERBEEK FEEST 10 SEPTEMBER 2023 
 
-De inschrijvingsdocumenten worden hiervoor uitgedeeld. Alle verenigingen worden hierop 
uitgenodigd, ze krijgen tenten, banken en tafels ter beschikking. De sporthaluitbater is 
verantwoordelijk voor de dranken, de verenigingen kunnen zich uitleven met allerlei soorten voedsel, 
info, spelletjes, animatie, enz.  
 
5. DATA EVENEMENTEN 2023 
 
10 september 2023: Boortmeerbeek Feest, sporthal van Boortmeerbeek 
23/24 & 25 september 2023: centrum van Boortmeerbeek 
9 oktober 2023: cultuurraad in de raadzaal van Boortmeerbeek 
16 december 2023: Kerstmarkt, centrum Boortmeerbeek 
 
6. VARIA 
 
- Nieke vraagt of er geen alternatief komt voor het afschaffen in de toekomst van de lijn 681, die de 
mensen in Schiplaken bedient om tot in Boortmeerbeek/Bonheiden te komen? Hoe moeten mensen 
naar het ziekenhuis in Bonheiden geraken? Er wordt de tip geopperd de MMC.  
- Er wordt gevraagd waarom de gemeente de tafels en banken niet zelf meer brengt naar de 
buurtfeesten, en evenementen? Kan er voor de grote evenementen geen uitzondering gemaakt 
worden. Dit is heel tijdrovend voor het personeel van de loods, in de zomermaanden zijn er heel veel 
feesten e.d.  
 
Voor verslag 
Tilly Heymbeeck 
 


